



Kolding Orienterings Klub

Bestyrelsesmøde nr. 6-2017

29. august 2017

Bøgelund kl. 19.30

Referat

Deltagere: PE, AEP, SH, TB

Afbud: PDF

Referent: TB

1. Sidste referat

Ingen kommentar til referat fra sidste bestyrelsesmøde d. 23.05.2017

2. Diverse info

- Sprintcup - DOF arrangement: KOK vil rigtig gerne bakke op om selve synliggørelsen af sprintorientering. Cup er ikke et must, måske mere påkrævet med større synliggørelse af de enkelte sprintløb. PE er terminslisteadministrator og deltager i den egenskab til opstartsmødet. Vi forventer en naturlig involvering af SH via WOC2020.
- Medlemskab af DGI: KOK er medlem af DGI da det er forsikring ifm biathlon. DGI har forskellige tilbud til foreningerne som vi kan gøre brug af.
- Planer for skovløberhuset: der er afholdt workshop om mulighederne for brug af Skovløberhuset – resultater via kommunens hjemmeside.
- Skoleløb: 2 skoler har henvendt sig om orienteringsløb som en del af idræt i folkeskolen, Christian B.H. koordinerer.

3. WOC2020 (SH)

- Klubaftale sendes til bestyrelsen for kommentar. Forventes klar til underskrift 4-9-2017.
- 15 observatører til WOC2017 i Estland – godt udbytte og gode kontakter er etableret.
- Fælles nyhedsbrev til klubberne forventes til efteråret.

4. Arrangementer (PE)

- Find-vej, status
 - Vejen: Kort skal tilpasses, pæle OK, DOF laver folder.
 - Christiansfeld: kort skal tilpasses, opmærkning af poster skal foretages, DOF laver folder.
 - Marielund: opdatering af kortet er afsluttet, nye foldere er modtaget.
- Kolding-løbet (Besøg af Lars, Jan og Jes)
 - Evaluering af KOK's deltagelse i at arrangere løbet. TB kontakter Susanne fra KFUM for afklaring af deres oplevelse af løbet og deres fremtidsplaner. Lars, Jan og Jes er klar til at fortsætter samarbejdet med KFUM, men også til at KOK overtager hele løbet alene. Arbejdsopgaver skal defineres og fremlægges på generalforsamlingen. Nyttækning af løbet – hvordan får vi flere deltagere.
- DM MTB-O 17.-18. juni – Stensbæk/Marielund



Kolding Orienterings Klub

- Placering af poster skal kontrolleres, manglende deltagelse fra DOF's side, gode baner.
- JFM 26.-27. august, Stenderup
 - Kontrol af kort og poster m.m. er påkrævet, gode baner, dobbeltstævner kræver en bane koordinator, samarbejdet med Melfar fungerer fint trods forskellige kulturer.
 - Hvad mangler vi af materiel?
- Friluftsfestival 9. september
 - Jan + Christian B.H. arrangerer sprintbane + labyrintbane ved indgangen til Kolding Hus.
- Biathlon, 4.-5. november, Stenderup
 - Følger plan, der tilbydes åbne o-baner.
- Trailløb, status ved Jan
 - Der er fastlagt 4 night trail på torsdage i november-januar (9/11, 30/11, 14/12 og 11/1 evt med opfølgingsløb i marts).
- Vintercup
 - Koordineres af...
 - Opstart 11. november (regner vi med)
 - Skove for KOK løb: Fovslet og Vejen
- Diverse:
 - Miniklubaften om o-service efter onsdagstræning – PE inviterer
 - Tilskud skal afklares – PE fremsender oplæg
- Hvad skal vi arrangere "5 år frem"?
 - DM ultralang i 2019
 - WOC 2020

5. Korttegning (PE)

- Fælles tegnedag til november.

6. Sportslig (PDF)

- Mandagstræning efter sommerferien: der er ca. 8 til mandagstræning derfor "kun" løbetræning.
- Børnetræning – 6-10 år: Kent fortsætter det gode arbejde med børnetræning.
- Ungdomstræning om onsdagen: der skal laves et program og en vision. Træning/skygning af løbere koordineres inden start.
- Banelægning – ny workshop 4. september
- Ungdomsløbere med trænerkursus, Trine kontaktes
- Flytning af onsdagstræningen – vi bibeholder onsdag
- Styrke- og stabilitetstræning – Marielundskolen kan eventuelt bruges, PDF vender tilbage med oplæg.

7. Klubliv (TB)

- Landsfinale 24. september: hvis vi kommer i landsfinalen arrangeres fælles bustur.
- Politik/Regelsæt for FB og hjemmeside: nyt møde i redaktionen d. 6. september.
- Sæsonafslutningsfest: d. 27. oktober på Bøgelund
- Påskeløb 2018, overnatning: afventer tilbagemelding inden 1. september.

8. Økonomi (AEP)

- Aktier i DB: kassereren overvejer salg, men...
- Budget: ½ års regnskab blev fremlagt, det ser fornuftigt ud.



Kolding Orienterings Klub

- Intern leje af SI brikker: AEP følger op.
- Investeringer (klubbelt): SH undersøger videre...

9. Udvikling af klubben

- Ansvarsområder/kontaktpersoner – struktur oversigten: der mangler afklaring på enkelte områder inden listen kan offentliggøres på hjemmesiden.
- Eliteløbere – tilskud via KK: afventer nyt udspil fra KK.
- Fremtidig træning i klubben – politik: udskudt til næste møde
- Nye medlemmer: flyers uddeles i nærkvarteret. Punkt skal på næste bestyrelsesmøde.

10. Eventuelt

Ingen emner.

11. Bestyrelsesmøder

Tirsdag d. 10. oktober kl. 19.00

Tirsdag d. 28. november kl. 19.00 – **AFLYSES**

Tirsdag d. 9. januar kl. 19.00

Generalforsamling d. 7. februar 2018